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Legnica, dnia 09 kwietnia 2022 r. 

           Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

Z A P Y T A N I E  nr 132/ ZA /22 

Dotyczy: Modernizacji i rozbudowa budynków Muzeum Miedzi oraz przyległego do nich Lapidarium. 

 

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

w odpowiedzi na zainteresowanie mieszkańców tematem konkursu na opracowanie koncepcji 

urbanistyczno-architektonicznej, przeprowadzonego w 2009 r. pn. „Modernizacja i rozbudowa budynków 

Muzeum Miedzi przy ul. Partyzantów i ul. Św. Jana oraz przyległego do nich lapidarium.”  

Zgodnie z informacją podaną w legnickich mediach (portal lca.pl) znamy zwycięzców konkursu. 

 

 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1. Jaki koszt poniosło Miasto Legnica w związku z ogłoszonym przez Muzeum Miedzi konkursem  

w 2009 r.? 

2. Dlaczego plan modernizacji i rozbudowy Muzeum Miedzi nie został zrealizowany pomimo 

wyłonienia zwycięzcy? 

3. Czy zwycięzca i wyróżnieni otrzymali przewidziane w regulaminie konkursowym nagrody 

finansowe? 

4. Czy znany jest Władzom Miasta Legnicy stan techniczny budynku dawnej Kurii Opatów 

Lubiąskich z 1726 r. (obecny budynek Muzeum Miedzi przy ul. Św. Jana) ? 

5. Czy aktualnie są planowane prace związane z modernizacją budynku Muzeum Miedzi? 
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  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 
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TREŚĆ OGŁOSZENIA KONKURSOWEGO: 

 

 

 
 

Wnosząc o udzielenie odpowiedzi  wskazuję, że podjęty problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży 

w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r.  

o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też 

uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań 

mieszkańców naszego miasta.   
 

Aleksandra Krzeszewska 


